

Malt-Bits



Hairball remedy. Crunchy, tasty and healthy treats filled with Malt paste. High quality Malt paste helps the natural passage of swallowed hairs through gastrointestinal tract of cats and kittens, prevents hairball formation in stomach. Cats and kittens consume hair while licking and cleaning themselves. This hair accumulates in the gastrointestinal tract and turns into "hairballs" which can interfere with normal digestion and elimination. Regular use of Malt Bits will help alleviate hairball problems. Ingredients: cereals, derivatives of vegetable origin (malt extract 1.63%), milk and milk derivatives, oils and fats, meat and animal derivatives, yeasts (Brewer's yeast containing Mannan Oligosaccharide (MOS) 0.12%). Analysis: crude protein 32.1%, crude fat 8.4%, crude fibre 2.8%, crude ash 3.6%, moisture 8.5%, calcium 0.09%, 0.54%, sodium 0.13%, potassium 0.69%, magnesium 0.13%. Additives: ferrum 300 mg/kg.

Directions for use: 5-10 psc daily as preventive treatment or 10-20 psc daily during 3 weeks as intensive treatment.

Средство для выведения шерсти из желудка. Хрустящие подушечки и вкусное и полезное лакомство с наполнителем из Мальт-пасты для кошек и котят. Высококачественная Мальт-паста помогает естественно выводить проглоченную шерсть из пищеварительного тракта, предупреждает образование волосяных комков в желудке животного. Кошки и котята, вылизываясь, заглатывают шерсть, которая накапливается в желудочно-кишечном тракте и затрудняет работу желудка. Регулярное потребление «подушечек с мальт-пастой» поможет решить эту проблему и избежать рецидива. Состав: зерновые, продукты растительного происхождения (экстракт солода 1.63%), молоко и молочные продукты, масла и жиры, мясо и продукты животного происхождения, дрожжи (маннан олигосахариды (МОС) 0.12%). Анализ: протеин 32.1%, жиры 8.4%, клетчатка 2.8%, зола 3.6%, влага 8.5%, кальций 0.09%, фосфор 0.54%, натрий 0.13%, калий 0.69%, магний 0.13%. Добавки: железо 300 мг/кг. **Указания к применению:** 5-10шт. в день для профилактики или 10-20шт. в день в течении 3-х недель как интенсивный курс.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
12622	35 g / 75 psc 35 г / 75 шт.	18 / 144	24 months / 24 мес.	8711231126224	RUS/UKR/LV/CZ/ LT/SK/HU/PL/BG
13247	150 g / 300 psc 150 г / 300 шт.	- / 12		871123132478	RUS/CZ/UKR/ LT/LV/EST